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روزنامه

با توجه به پیگیری های انجام شده وزارت اقتصاد اعلام کرد که طرح 
و  ندارد  ورود  نان  نرخ  موضوع  به  مستقیم  صورت  به  هوشمندسازی 
این وجود  با  است  استان ها  نان  و  برعهده کارگروه آرد  قیمت گذاری 
برخی طرح هوشمندسازی را به عنوان زمینه ساز افزایش قیمت ها معرفی 

می کنند.
متعددی در خصوص  اخبار  اخیراً  از تسنیم،  نقل  به  تابناک  به گزارش 
افزایش قیمت نان در استان های مختلف منتشر شده است و عده ای این 
افزایش را مرتبط با اجرای طرح هوشندسازی یارانه آرد و نان می دانند.

اختیار  است که  اعلام کرده  این  از  پیش  اقتصاد  این وجود وزارت  با 

اساس  براین  است.  گرفته  قرار  استان ها  اختیار  در  نان  قیمت  افزایش 
به  هوشمندسازی  طرح  که  بود  گفته  اقتصاد  وزیر  مشاور  محمد جلال 
صورت مستقیم به موضوع نرخ نان ورود ندارد و اصلاح نرخ از سالیان 
قبل در اختیار کارگروه آرد و نان استان ها قرار دارد و این رویه ادامه 

خواهد داشت. 
پیگیری ها از وزارت اقتصاد نشان می دهد که همچنان تغییری در روند 
قبلی ایجاد نشده است و  تاکید بر آن است که افزایش قیمت ها براساس 
انجام شده  استانداران  با حضور  استان ها و  نان  تصمیم کارگروه آرد و 

است.

صحرایی مطرح کرد؛

سال آینده آزمون های پایان مقطع 
در مدارس خواهیم داشت

قائم مقام سازمان بازرسی کل کشور در نشست با 

بازرسان امور بانک و بیمه:

با تمرکز بر اقدامات پیشگیرانه سراغ 
سرمنشأهای فساد بروید

وزیر آموزش و پرورش در خصوص 
تحصیلی  کیفیت  سطح  بردن  بالا 
دانش آموزان گفت: ان شاالله در سال 
پایان  آزمون های  آینده  تحصیلی 

مقطع خواهیم داشت. 
گفت وگو  در  صحرایی  مراد  رضا 
ادعای  درباره  ایلنا  خبرنگار  با 
دانش آموزان  تحصیلی  افت  مسئله 
آن  برخی  که  اخیر  سال های  در 
رسانه ها  گفت:  می کنند،  مطرح  را 
سیاه نمایی نکنند، افت تحصیلی معنا 
استانداردهای  نهایی  امتحانات  دارد، 

جهانی دارد.
وزیر آموزش و پرورش خاطرنشان 
کرد: همیشه نمره فرد در استاندارد 
ورزشکار  یک  است.  پایین تر 
مسابقات  اردوی  به  که  هنگامی 
ورزشی می رود یک وزنه می زند، به 
خود مسابقه می رسد یک وزنه دیگر 
می زند. این ها طبیعی است و طبیعت 
کار است. در امتحانات نهایی نمرات 
واقعی تر شده اند، یعنی تصویر واقعی 

از وضعیت علمی کشور داریم.
این  تبیین  ادامه داد: نکته دوم   وی 
دانش آموزی  مورد  در  است؛  مسئله 
بعد  و  گرفته   ۱۵ فیزیک  در  که 
بوده  معدلم همیشه ۲۰  می گوید من 
از   ۱۵ نمره  کنیم  دقت  باید  است 
فیزیک یعنی ۷۵ درصد نمره را در 
 ۷۵ ما  است.  گرفته  درصد   ۴۰ آن 
درصد نمره فیزیک را جزو رتبه های 

خوب کنکور می دانیم.
اگر  یا   کرد:  خاطرنشان  صحرایی 
یک  داوطلبان  نمره  می شود  گفته 

عدد خاصی است،  دقت کنید نمره 
است،  خاصی  چه عدد  در  داوطلبان 
نمره کنکورشان در چه عدد است؟ 
میانگین ملی درس ریاضی، فیزیک 
و شیمی از ۱۰۰ چقدر است؟ هر ۳ 
اما در  از ۱۰۰ است،   درس زیر ۱۰ 
امتحانات نهایی هر ۳ درس بالای ۱۰ 
از ۲۰ است و این نشان می دهد که 
برگزاری امتحانات نهایی در مدارس 
به  است  توانسته  استانداردها  این  با 
آموزشی،  برابری  که  مطلب   اصل 
کنکور  تأثیر  ضریب  از  کاستن 
سؤالات  آمدن  و  تستی  سؤالات  و 
کمک  است  تبیینی  و  تشریحی 

داشته باشد.
وی در خصوص این که آیا وزارت 
جدید  سال  در  پرورش  و  آموزش 
برای بالابردن سطح کیفیت تحصیلی 
برنامه ای دارد، گفت: بله، این آمار و 
سنجشی که به دست آمده است یک 
برنامه ریزی  برای  قوی  بسیار  مایه 

آینده است.
وزیر آموزش و پروش تاکید کرد: 
ما در حال تحلیل هستیم، پژوهشگاه 
پیدا   مأموریت  پرورش  و  آموزش 
شهرهای  نقطه  به  نقطه  در  کرده 
دهد.  برنامه  و  کند  تحلیل  کشور 
به طور مثال ببیند دبیرستان )آ( در 
است  چند  رتبه اش  مشخصی  شهر 
دارد   رتبه ای   چه  درسی  هر  در  و  
برنامه ای  چه   آن  ارتقای  برای  و 
باید داشت. وی تاکید کرد: انشاالله 
کردیم   برنامه ریزی  آینده  سال 
آزمون های پایان مقطع داشته باشیم.

سخنگوی سازمان بورس از انجام اقدامات لازم برای راه اندازی معاملات 
این  راه اندازی  گفت:  و  داد  خبر  کالا  بورس  در  مسکن  سلف  اوراق 
معاملات در اولویت فعالیت های سازمان بورس قرار گرفته و پیش بینی 
به  شهریورماه  تا  معاملات  این  دستورالعمل  در  لازم  اصلاحات  می شود 

تصویب هیات مدیره سازمان بورس برسد.
به گزارش ایرنا، فروش متری مسکن که از مدت ها قبل به منظور کمک 
به متقاضیان مسکن به خصوص متقاضیان خرد مطرح شده بود، سرانجام به 
مراحل نهایی راه اندازی رسیده است و از سازمان بورس خبر می رسد که 

در نیمه دوم امسال شاهد عملیاتی شدن این طرح خواهیم بود.
در همین زمینه، مدیرعامل سازمان نوسازی تهران در خصوص آخرین 
اقدامات انجام شده برای فروش متری مسکن گفته است که برای عرضه 
سازمان  سمت  از  دستورالعمل  یا  بخشنامه  یک  باید  بورس  در  مسکن 
واحدها  نخستین عرضه  دستورالعمل،  از صدور  بعد  و  ابلاغ شود  بورس 

را در قالب اوراق سلف موازی یا اسناد خزانه اسلامی عرضه می کنیم.
همچنین مدیرعامل سازمان نوسازی تهران در ادامه صحبت های خود گفته 
است که در صورت توافق با بورس احتمال عرضه ۲۰۰ واحد از پروژه 

مسکن هلال احمر منطقه ۱۱ در قالب اوراق سلف موازی وجود دارد.
راه اندازی فروش متری مسکن در اولویت فعالیت های سازمان بورس

با توجه به صحبت های مطرح شده از سوی مدیرعامل سازمان نوسازی 
تهران، »امیرمهدی صبایی«، مدیر نظارت بر بورس های سازمان بورس 
و اوراق بهادار امروز )شنبه( در گفت وگو با خبرنگار اقتصادی ایرنا به 
آخرین جزییات راه اندازی فروش متری مسکن در بورس کالا اشاره کرد 
و گفت: با توجه به اهمیت فروش متری مسکن )اوراق سلف مسکن( 
این  راه اندازی  برای  اقدامات لازم  اوراق،  این  و ظرفیت های موجود در 
اوراق به کار گرفته شده و اکنون این موضوع با دستور رییس سازمان 
گرفته  قرار  سازمان  این  فعالیت های  اولویت  در  بهادار  اوراق  و   بورس 

است.
وی با اعلام اینکه راه اندازی معاملات اوراق سلف مسکن در بورس کالا 
نیازمند اصلاح »دستورالعمل اجرایی معاملات سلف استاندارد در بورس 
کالای ایران« است، گفت: در این زمینه به منظور اصلاح مقررات مذکور 

در کمیته تدوین مقررات سازمان، موضوع به لحاظ ابعاد فقهی در کمیته 
فقهی سازمان بورس مطرح و نهایی شد.

فقهی  کمیته  در  گرفته  صورت  تأیید  ادامه  در  داشت:  اظهار  صبایی 
سازمان، اکنون اصلاحات لازم در دستورالعمل مذکور در کمیته تدوین 
مقررات در حال انجام است و طبق برآوردهای انجام شده به نظر می رسد 

که این اقدام حداکثر تا پایان مرداد ماه به اتمام برسد.
بر  بهادار،  اوراق  و  بورس  سازمان  بورس های  بر  نظارت  مدیر  گفته  به 
در  مذکور  اصلاحات  می رسد،  نظر  به  شده  انجام  پیش بینی های  اساس 
شهریور ماه به تصویب هیئت مدیره سازمان بورس برسد و جهت اجرا 

ابلاغ شود.
وی اعلام کرد که پس از تصویب و ابلاغ مقررات مذکور، شرایط و بستر 
لازم برای فعالان حوزه مسکن فراهم بوده و پیش فروش و تأمین مالی در 

این حوزه انجام خواهد شد.
برای  جذاب  بازاری  سنتی  طور  به  مسکن  بازار  داشت:  اظهار  صبایی 
مردم و سرمایه گذاران بوده و مردم از طریق این ابزار می توانند حتی با 
سرمایه های اندک نیز اقدام به خرید اوراق سلف مسکن کنند و سرمایه 

خود را در برابر نوسانات ناشی از تورم در حوزه مسکن پوشش دهند.
افراد  کرد:  اعلام  پایان  در  بهادار  اوراق  و  بورس  سازمان  سخنگوی 
زمان  در  اگر  و  کرده  خریداری  را  اوراق  این  روز  قیمت  با  می توانند 
سررسید دارای تعداد مشخصی از این اوراق )به تعداد دریافت یک واحد 
مسکونی( باشند، این امکان وجود دارد تا آن را تبدیل به واحد مسکونی 

کنند و مسکن خود را تحویل بگیرند.

سخنگوی سازمان بورس خبر داد؛

اساس  بر  پرورش،  و  آموزش  عالی  شورای  دبیرکل  معاون  گفته  به 
با  تا  است  شده  داده  استان ها  به  اختیار  این  موجود،  آیین نامه های 
با توجه به شرایطی که دارند ساعت شروع آغاز به  هماهنگی ستاد و 

کار مدارس را تعیین کنند. 
 به گزارش تابناک به نقل از ایسنا، احمدرضا دوراندیش معاون دبیرکل 
شبکه  پرسشگر  برنامه  در  حضور  با  پرورش  و  آموزش  عالی  شورای 
آموزش سیما، در پاسخ به این سؤال که آیا تغییر در ساعت شروع به 
نیست؟،  پرورش  و  آموزش  عالی  شورای  مصوبه  نیازمند  مدارس  کار 
اظهار کرد: تا جایی که من اطلاع دارم طبق آیین نامه ها این اختیار به 
استان ها داده شده است تا با توجه به شرایطی که دارند ساعت شروع 
آغاز به کار مدرسه را تعیین کنند و با هماهنگی ستاد این شرایط اتفاق 
مهیا است. برای مثال برخی استان ها که گرمای بیشتری دارند می توانند 

از این امکان استفاده کنند.
 معاون دبیرکل شورای عالی آموزش و پرورش در بخش دیگر سخنان 
به  آموزی  مهارت  در خصوص  درسی  برنامه های  اهمیت  درباره  خود 
دانش آموزان، توضیح داد: در زیر نظام برنامه درسی مشخص می شود 
ما چه هدفی از مهارت آموزی داریم، مخاطبین ما چه کسانی هستند و 
چطور باید آموزش ها ارائه شود. زیر نظام برنامه درسی جزو مهمترین 

زیر نظام ها است.
 وی از معلمان به عنوان دیگر زیر نظام مهم یاد کرد و گفت: سؤال مهم 
این است که آیا ما در ارتباط با این معلمان نیرو یابی درست انجام دادیم 
و انگیزه لازم را برای این معلمان ایجاد کرده ایم؟. این معلمان چطور 
می توانند توسعه شغلی و ارتقاء داشته باشند؟. چرخ دنده دیگر بحث فضا 
و تجهیزات در مهارت آموزی است چراکه مهارت آموزی بدون فضا و 

تجهیزات معنا پیدا نمی کند.
 دوراندیش با تاکید بر اینکه بستر مهارت آموزی باید در مقطع ابتدایی 
شکل گیرد، ادامه داد: بحث مهارت آموزی را باید از مقطع ابتدایی لحاظ 
نشان می دهد رغبت دانش  قبل داریم  از سال های  ما  کنیم. آماری که 
آموزان برای ورود به شاخه های فنی حرفه ای و کاردانش چندان ارتقاء 

پیدا نکرده است. یکی از دلایلی که رغبت دانش آموزان برای ورود به 
شاخه های فنی حرفه ای و کاردانش کم شده این است که کار کیفی و 
عملی در ابتدایی و متوسطه اول کمتر انجام شده است. هدایت تحصیلی 
باید در متوسطه اول رخ دهد، اما ما به آن کمتر توجه کردیم. در اسناد 
تحولی مشخص شده باید دانش آموزان را با توجه به استعداد و علاقه و 

نیاز کشور در معرض مشاغل قرار دهیم.
 معاون دبیرکل شورای عالی آموزش و پرورش تاکید کرد که گرچه 
کافی  اما  است،  شده  انجام  خوبی  کارهای  ابتدایی  آموزش  حوزه  در 
ابتدایی  مقطع  از  باید  بچه ها  را  مهارت ها  برخی  ورزی  و دست  نیست 

شروع کنند.
و  فنی  آموزش  جدید  نظام  درباره  خود  سخنان  دیگر  بخش  در  وی   
حرفه ای توضیح داد: نظام جدید آموزش فنی و حرفه ای ما، پیشرو است. 
است حدود ۳۰ شغل  انجام شده  برنامه ریزی که طی سه سال  در آن 
برای هر رشته آموزش داده می شود. این برنامه شامل دو دسته از دروس 
هستند، دسته فنی و حرفه ای که مربوط به آموزش شغلی است و دسته ای 
آموزش  و  حرفه ای  اخلاق  مثل  فنی  غیر  شایستگی های  به  مربوط  که 

فناوری و الزامات محیط کار و بحث های مربوط به کارآفرینی است.
 دوراندیش ادامه داد: کتبی که برای این امر در نظر گرفته شده و برنامه 
درسی که تهیه شده به گونه ای است که دیگر نیاز نیست دانش آموزان 
با پایان رسیدن کتاب، کل کتاب را امتحان دهند. هر کتاب شامل پنج 
پودمان است و هر پودمان شامل یک شغل است. دانش آموزان پس از 
اینکه هر شغل را آموزش دیدند همان مهارت را امتحان می دهند. این امر 
از سال ۹۴ آغاز شده است؛ بنابراین می توان گفت گرچه برنامه درسی 

خوبی تهیه شده است، اما در مرحله اجرا مشکل وجود دارد.
 در مقطع ابتدایی مهارت لازم را آموزش نمی دهیم، کارگاه ها در متوسطه 
اول تجهیز نیستند. درحالی دانش آموزان به صورت کار عملی و انجام 
اگر  نمی افتد.  اتفاق  که  گیرند  قرار  کار  واقعی  محیط  در  باید  پروژه 
این امر رخ دهد، هدایت تحصیلی خوبی برای آموزش فنی و حرفه ای 

خواهیم داشت، اما ما غفلت کردیم و باید بیشتر توجه کنیم.

معاون وزیر راه و شهرسازی:

ارائه زمین به هر ایرانی متقاضی زندگی 
در جزیره ابوموسی

معاون وزیر راه و شهرسازی درباره 
در  ایرانی  هر  به  زمین  اختصاص 
جزایر ابوموسی گفت: پیشنهاد هایی 
در این زمینه داده شده و قرار بر این 
از  از شرایط  است که حذف برخی 
با  و  برسد  به تصویب  فرم ج  جمله 
این شرایط به هر ایرانی که متقاضی 
زمین  باشد  جزیره  این  در  زندگی 

داده می شود.
اقتصادی  خبرنگار  گزارش  به 
نشست  در  مالکی  ارسلان  ایلنا، 
صنعت  نمایشگاه  حاشیه  در  خبری 
ساخت اینکه  بیان  با   ساختمان 
۴ میلیون مسکن در چهار سال نیاز به 
سازندگان  بین  ارتباط  و  زیرساخت 
این  باید  و  دارد  تولیدکنندگان  و 
و  خصوصی  بخش  بین  ارتباطات 

دولت برقرار شود. 
استفاده  اهمیت  به  اشاره  با  وی 
صنعت  در  نوین  فناوری های  از 
ساختمان تاکید کرد: در حال حاضر 
فعال  دانش بنیان  شرکت  هزار   ۷ از 
درصد  یک  از  کمتر  کشور،  در 
ورود  ساختمان  حوزه  در  آنها  از 
کرده اند و باید این سهم بیشتر شود. 
مسکن  و  زمین  ملی  سازمان  رئیس 
و  ساخت  در  سرعت  اینکه  بیان  با 
ساز شاخص بسیار مهمی است، ادامه 
مسکن  برای  تقاضا  انباشت  با  داد: 
مواجه هستم و این انباشت در حوزه 

بسیار مهم است. تمام مطالعات نشان 
گذشته  سال های  در  که  می دهد 
داشتیم.  ساخت  در  ماندگی  عقب 
از  شده  تمام  قیمت  بحث  همچنین 
در  مهم  بسیار  شاخص های  دیگر 
از  است  ساز  و  ساخت  پروژه های 
این رو با در نظر گرفتن دو شاخص 
قیمت تمام شده و فناوری های نوین 
بسازیم که  بتوانیم محصولی را  باید 
با استفاده از فناوری های نوین سبک 
بو ارزان تمام شود و درنهایت باید 
کاهش  بتوانیم  را  شده  تمام  قیمت 

دهیم. 
اینکه در اجرای  با تاکید بر  مالکی 
زمین کم ارزش  مسکن  ملی  نهضت 
هر  کرد:  تاکید  ندادیم،  اختصاص 
چه زمین داشتیم در اختیار این طرح 
ناچار  به  مواردی  در  و  دادیم  قرار 
به حاشیه های  به دلیل کمبود زمین 

شهر رفتیم. 
در  شهرسازی  و  راه  وزیر  معاون 
پاسخ به سؤال ایلنا درباره اختصاص 
جزایر  در  ایرانی  هر  به  زمین 
در  پیشنهاد هایی  گفت:  ابوموسی 
این  بر  قرار  و  شده  داده  زمینه  این 
است که حذف برخی از شرایط از 
با  به تصویب برسد و  جمله فرم ج 
این شرایط به هر ایرانی که متقاضی  
زمین  باشد  جزیره  این  در  زندگی 

داده می شود. در  نقشی  اینکه وزارت صمت  بیان  با  تجارت،  و  معدن  وزیر صنعت، 
نیست؛  نیز  سازمان  این  نظارت  تحت  و  ندارد  خودروها  قیمت  تعیین 
بهبود  استانداردها را  این است که کیفیت و  ما  تاکید کرد که تلاش 
ایجاد  تعهدات  شدن  عملی  پیگیر  قوانین،  وضع  با  همچنین  و  ببخشیم 

شده، هستیم.
تعیین  پیرامون  سوالی  به  پاسخ  در  علی آبادی  عباس  ایسنا،  به گزارش 
وزارت  کرد:  تصریح  مونتاژی،  خودروهای  قیمت  اصلاح  و  تکلیف 
صمت نقشی در تعیین قیمت ندارد و خودروها طبق قواعدی تعیین قیمت 
می شوند. تلاش ما در وزارت صمت این است که کیفیت خودروها و 
استانداردها را بهبود ببخشیم و از سوی دیگر پیگیر تعهدات ایجاد شده 

هستیم و با وضع قوانین و مقررات پیگیر عملی شدن تعهدات هستیم.
وزیر صنعت، معدن و تجارت خاطرنشان کرد: در جلسات شورای رقابت، 
این سازمان تحت  اما  نماینده و عضوی از وزارت صمت حضور دارد 
نظارت ما نیست؛ بنابراین تصمیم گیر نهایی پیرامون اصلاح قیمت ها یا 

هر موضوعی پیرامون قیمت ها بر عهده خود شوراست.
بازار  اقتصاد  سمت  به  بایستی  که  است  این  واقعیت  کرد:  تاکید  وی 
حرکت کرد. در اقتصاد بازار، تنوع و ایجاد تعادل میان عرضه و تقاضا، 
همه موارد تنظیم خواهد شد. در حال حاضر در یک ناترازی قرار داریم 
و این ناترازی موجب شده تا در برخی مقاطع ورود کنیم؛ اما امیدوار 
به  نیاز  نحوی حل کنیم که دیگر  به  را  ناترازی  این  بتوان  هستیم که 

ورود و دخالت ما نباشد.

قیمت  کاهش  پیرامون  تلویزیونی  گفت وگوی  یک  در  صمت  وزیر 
ما  نظر  به  و  دارد  قیمت ها وجود  احتمال کاهش  نیز گفت:  خودروها 
در  کنیم.  بهم کمک  همه  که  شرط  این  به  تنها  بیفتد؛  اتفاق  می تواند 
حال حاضر روند کاهشی خوبی اتفاق افتاده است و بهتر نیز خواهد شد.
گفتنی است که علی آبادی اخیراً تمرکز بر تحول صنعت خودرو کشور 
با برقی سازی خودروها تاکید و اعلام کرد: وزارت صمت در تدارک 
فراهم کردن زیرساخت های لازم برای خودروهای برقی است که بحث 
بسیار مهمی است و سبب ایجاد نوآوری در این حوزه در کشور خواهد 
شد. ایجاد زیرساخت خودروهای برقی در این دولت اتفاق خواهد افتاد 
و منافع بسیاری را از حیث مسائل زیست محیطی نصیب کشور خواهد 
خواهیم کرد. ضمن  پیدا  این جهت  از  بهتری  چرا که وضعیت  کرد؛ 
عدم  با  است،  فسیلی  سوخت های  مصرف  از  ناشی  که  درآمدی  اینکه 

مصرف این سوخت ها نصیب کشور خواهد کرد.

وزیر صمت: 

پیگیر عملی شدن تعهدات هستیم/ احتمال کاهش قیمت ها وجود دارد/ ایجاد زیرساخت خودروهای برقی 

در این دولت اتفاق خواهد افتاد

نوبخت دولت را به مناظره 
فراخواند

ادعاهای  وجود  با  نوشت:  نوبخت 
جهت  گذشته  سال  دو  در  مشابه 
مقرر  این وضعیت  به  دادن  خاتمه 
نماینده  ملی،  رسانه  در  فرمایید 
دولت و اینجانب در حوزه اقتصاد 

پاسخگوی مردم باشیم.
سازمان  رئیس  نوبخت  محمدباقر 
برنامه و بودجه در دولت روحانی، 
 - رئیسی  ابراهیم  به  پیامی  در 
سیزدهم  دولت  رئیس جمهور 
نماینده  با  مناظره  درخواست   -
مطرح  صداوسیما  در  را   دولت 

کرد.
نوبخت در این پیام نوشته است:

و  سلام  با  رییسی  آقای  جناب 
احترام

ادعای  از  حاکی  ارسالی  گزارش 

بدهی  در  شما  همکاران  نادرست 
قبل  دولت  در  اوراق  همتی   ۵۳۵

است.
با وجود ادعاهای مشابه در دو سال 
این  به  دادن  خاتمه  جهت  گذشته 
رسانه  در  فرمایید  مقرر  وضعیت 
اینجانب  و  دولت  نماینده  ملی، 
مردم  پاسخگوی  اقتصاد  حوزه  در 

باشیم.

 شهردار منطقه دو شیراز گفت: در 
کنار اقدامات لازم جهت تسریع در 
آن ها  کیفیت  از  پروژه ها  اجرای 
شاخصه های  رعایت  و  نیستیم  غافل 

کیفی مدنظراست.
به گزارش روزنامه طلوع به نقل از 
دو،  منطقه  روابط عمومی شهرداری 
محمد مقدس زاده به همراه معاونین 
از روند اجرایی و پیشرفت فیزیکی 
منطقه  سطح  عمرانی  پروژه های 

بازدید کردند.
شهردار منطقه دو در این بازدید که 
اجرای  روند  در  تسریع  منظور  به 
پروژه های عمرانی در نقاط مختلف 
در  با حضور  شد  انجام  منطقه  سطح 
ضمن  پروژه ها  این  اجرای  محل 
از  همکاران  تمامی  از  قدردانی 
پیشرفت  نزدیک در جریان مراحل 
آخرین وضعیت  بررسی  و  فیزیکی 
پروژه های در حال اجرا قرار گرفت 
و در جهت رفع برخی مشکلات و 
موانع پیش روی اجرای این طرح ها، 

دستورات لازم را صادر نمود.
تاکید  بازدید  این  در  زاده  مقدس   
لازم  اقدامات  کنار  در  که؛  کرد 
جهت تسریع در اجرای پروژه ها از 
کیفیت آن ها غافل نیستیم و رعایت 
بسیار  مدنظر،  کیفی  شاخصه های 
است و همزمان مورد  اهمیت  حائز 

ارزیابی قرار می گیرد.
پروژه های  بازدید،  این  در 
پیاده روسازی بولوار احمد بن موسی 
احداث  شرقی،  و  غربی  ضلع  )ع( 
مدافعان  پل  جنب  حاشیه ای  بوستان 
سلامت و چند پروژه عمرانی دیگر 
مورد بازدید شهردار و معاونین قرار 

گرفت.

شهردار منطقه دو شیراز تاکید کرد؛

 مدنظر بودن شاخصه های کیفی 
در اجرای پروژه های در حال اجرا


